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Proc 006

ITB Invitation To Bid
Teklif Davetiyesi
دعوة لتقديم عروض اسعار

Maintenance of schools  / صيانة مدارس
PR-17406-1.4.18-01
Date التاريخ /: 12/Jan/2024

TAKAFUL ALSHAM Organization (TAS) is an independent, non-governmental, non-profit organization, working in the humanitarian field regardless of religion, ethnicity, or political view. TAKAFUL ALSHAM is committed to the core standards for humanitarian work for organizations (SPHRE). TAKAFUL ALSHAM contributes to the collective work of humanitarian response in Syria, by providing support to people affected by the conflict and reducing the burden on the shoulder of the hosting community through provisions of financial and in-kind support and laying the foundation for sustainable projects in order to increase the resilience of individuals of communities in the field of food security, non-food items and FSL, NFI, Education, Protection, WASH, Nutrition Early Recovery and Livelihoods in Both Camps and Off-Camps camps. 
منظمة تكافل الشام (TAS) هي منظمة مستقلة غير حكومية وغير هادفة للربح ، تعمل في المجال الإنساني بغض النظر عن الدين أو العرق أو الرأي السياسي. تلتزم تكافل الشام بالمعايير الأساسية للعمل الإنساني للمنظمات (SPHRE). تساهم تكافل الشام في العمل الجماعي للاستجابة الإنسانية في سوريا ، من خلال تقديم الدعم للمتضررين من النزاع وتخفيف العبء على عاتق المجتمع من خلال توفير الدعم المالي والعيني ووضع الأساس لمشاريع مستدامة في من أجل زيادة قدرة أفراد المجتمعات المحلية على الصمود في مجال الأمن الغذائي ، والمواد غير الغذائية ، و FSL ، والمواد غير الغذائية ، والتعليم ، والحماية ، والمياه والصرف الصحي ، والتغذية ، والتعافي المبكر وسبل العيش في المخيمات وخارجها..

Subject of the tender موضوع المناقصة:

 Takaful Al-Sham Organization seeks to contract with a supplier - to provide us with Maintenance of schools works according to the attached book of conditions.
تسعى منظمة تكافل الشام الخيرية للتعاقد مع مزودي – تقديم أعمال صيانة مدارس حسب دفتر الشرو ط المرفق 

	SIRA NO مسلسل
	 وصف السلعة - الخدمة المطلوبة 
(في حال كان لديك مواصفات فنية أكثر ضع هذه المواصفات في مرفق وأشر إليه في الطلب)
	العملة
	وحدة القياس
	الكمية المطلوبة

	 SN
	Description of Goods- Services
(add attachment for technical specification if very detailed)(Malların özellikleri -Gereken Hizmetler ) (Daha fazla teknik özellikleriniz varsa bu özellikleri ekleyin ve talepte onunla ilgili bir uyarı koyun)
	Currency/PARA BİRİMİ
	Unit(birim)
	Required Quantity (Gerekli miktar) 

	1
	صيانة المدارس المتضررة نتيجة الزلزال، حسب المواصفات والشروط الفنية المرفقة.
........................................................................................
Maintenance of schools damaged as a result of the earthquake according to the attached specifications, quantities and technical conditions.
	USD
	حزمة
Package
	1



	#
	المحافظة
	المنطقة
	الناحية
	القرية
	المخيم 
	المجمع
	اسم المدرسة 

	1
	إدلب
	حارم
	الدانا
	سرمدا
	 
	سرمدا
	بنات سرمدا

	2
	إدلب 
	حارم
	الدانا
	سرمدا
	 
	سرمدا
	شهداء سرمدا 

	3
	إدلب
	حارم
	الدانا
	مشهد روحين
	 
	قاح
	الشهيد عمر عبد الرحيم -ح1

	4
	حلب 
	جبل سمعان 
	أتارب
	الأبزمو
	 
	ترمانين
	الأبزمو الغربية ذكور

	5
	حلب 
	جبل سمعان 
	أتارب
	السحارة 
	 
	ترمانين
	السحارة الشرقية

	6
	حلب
	جبل سمعان 
	أتارب
	كفر ناصح الأتارب
	أم نير 
	ترمانين
	كفرناصح الغربية اناث ح1

	7
	حلب
	جبل سمعان
	أتارب
	الكمونة
	السنابل
	سرمدا
	الريان

	8
	حلب
	جبل سمعان
	أتارب
	كفركرمين
	 
	ترمانين
	كفركرمين الجنوبية ذكور

	9
	حلب
	جبل سمعان
	أتارب
	كفركرمين
	 
	ترمانين
	كفركرمين الشمالية إناث

	10
	حلب
	جبل سمعان 
	أتارب
	الجينة 
	 
	ترمانين
	الجينة الشمالية ح1

	11
	إدلب 
	حارم
	الدانا
	تل الكرامة
	 
	سرمدا
	تل الكرامة المحدثة ف2

	12
	حلب
	جبل سمعان
	أتارب
	الأتارب
	 
	ترمانين
	بنين الأتارب ح1

	13
	حلب
	جبل سمعان
	أتارب
	الأتارب
	 
	ترمانين
	الأتارب الجنوبية ح1

	14
	إدلب 
	حارم
	الدانا
	كفرلوسين
	مخيم كفرلوسين
	قاح
	كفرلوسين

	15
	إدلب
	حارم
	الدانا
	الدانا
	 
	سرمدا
	أنور ميا

	16
	حلب
	جبل سمعان
	دارة عزة
	دارة عزة
	 
	ترمانين
	عمار بن ياسر

	17
	حلب
	جبل سمعان
	أتارب
	كفركرمين
	مخيم الأبيض
	ترمانين
	عبد الباسط الساروت/زهور الجبل



Submission of offers:
Offers shall be submitted in a closed and sealed envelope by each bidder, containing two envelopes as follows:
The first envelope: all documents and proofs related to the bidder or company and the technical offer In addition to all the papers required for the evaluation
The second envelope: includes the detailed prices shown in US dollars signed by the bidder/company
تقديم العروض:
تقدم العروض ضمن ظرف مغلق ومختوم من قبل كل عارض يحوي مغلفين على النحو التالي:
المغلف الأول : كافة الوثائق والثبوتيات المتعلقة بالعارض او الشركة و العرض الفني بالاضافة لكل الورقيات المطلوبة للتقييم 
المغلف الثاني: يتضمن الأسعار التفصيلية موضحة بالدولار الأمريكي موقعا من العارض/ الشركة 

Companies and entities wishing to implement and deliver the materials and services should visit our offices at each of the following addresses:
Syria :
Syria -Idlib -  Al-Dana -  Al-Dana  Sarmada  highway  -  before the  Al-Dana  agricultural  square  at  300  m Takaful Alsham office .
Or you can request the tender documents by sending an e-mail to the following e-mail:
procurement@takafulalsham.org


على الراغبين من الشركات والجهات القادرة على تنفيذ وتسليم المواد أو الخدمات المذكورة، زيارة مكاتبنا في كل من العناوين التالية : 
سوريا
ادلب وحلب  -الدانا -اتستراد الدانا سرمدا  -قبل دوار الدانا الزراعي ب ٣٠٠م – مكتب تكافل الشام
أو يمكنكم طلب الأوراق الخاصة بالمناقصة عن طريق ارسال بريد الكتروني على البريد الإلكتروني التالي :
procurement@takafulalsham.org


The offers shall be delivered in a sealed envelope on which the name of the bidder/company is written and the contact number (phone - email) at the Takaful Al Sham offices mentioned in the ITB on 18/Jan/2024.
تسلم العروض بالظرف المختوم مكتوب عليه اسم العارض/ الشركة ورقم التواصل ( هاتف – ايميل) في مكاتب منظمة تكافل الشام المذكورة في الدعوة الى التقدم للمناقصة  بتاريخ   18/Jan/2024 وسيكون التقديم ضمن أوقات الدوام الرسمية من الساعة 8.30 صباحا حتى الساعة 3:30 عصرا
Insurance:
The bidder must pay 500 USD as the Insurance amount when submitting the bid. 
The insurance amount is returned to the bidders who may be excluded once the bid analysis process is completed.
التأمينات:
على العارض دفع مبلغ تأمين عند تقديم عرض السعر وقدره 500 دولار أمريكي, يتم ارجاع مبلغ التأمين للعارضين الذين قد يتم استبعادهم فور انتهاء عملية تحليل عروض السعر.
For any questions: please contact us at the following email mentioning the number of purchase requests in the subject line # (PR-17406-1.4.18-01): procurement@takafulalsham.org and all the questions related to the tender shall be directed via email.

لأي سؤال أو استفسار، يرجى التواصل على البريد الإلكتروني التالي: procurement@takafulalsham.org مع ذكر رقم طلب الشراء في سطر الموضوع PR-17406-1.4.18-01وجميع الأسئلة المتعلقة بالمناقصة يجب أن يتم توجيهها عبر البريد الإلكتروني المذكور.
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